最好的禮物

*讓我們接受且給予最好的禮物 路加福音 2:

路加福音 2:8 – 14 Let's accept and give the best gift Introduction: Christmas gifts

Luke 2:8 – 14

本論:

<一>喜樂的禮物

引言: 聖誕節的禮物

<二>有用的禮物

<三>示愛的禮物

<四>人生的禮物

結論:在這普世歡騰的日子,當我們與世人一起慶祝耶穌的誕生,讓我們不僅自己接受主耶穌(神給我們最好的禮物),而且把這最好的禮物給予我們的家人,朋友,並一切所愛的人。

討論與分享

- 1. 今天的信息對你將來送禮物有甚麼影響?
- 2. 對你而言,當你傳福音、向人介紹主耶穌,信息中的四種禮物、你覺得用那種禮物來表達最適合?為甚麼?
- 3. 請試著使用信息中四種禮物的性質以你的方式來介紹主耶穌。

Body:

I. Gift of Joy

II. Gift of Usefulness

III. Gift of Love

IV. Gift of Life

Conclusion: On this day of "Joy to the world", when we celebrate the birth of Jesus with the world, let us not only accept the Lord Jesus as the best gift God has given us, but also give this best gift to our families, friends, and all the people we love.

The best gift

Discussion and sharing

- 1. How will today's message impact your future gift-giving?
- 2. When you share the gospel and introduce the Lord Jesus to others, which of the 4 gifts do you think is the most appropriate way to express it? Why?
- 3. Please try to use the characteristics of the four gifts in the message to introduce the Lord Jesus in your way.